




@一起来旅游

诗画杭州，宴遇佳肴

Poetry, Painting and Banquet Dishes in Hangzhou,

赏西湖十景、灵隐寺，品美食、龙井，听小热昏；赏下涯奇雾坐新安江漂游，尝地道严州美食，逛千岛湖；看环境清幽的西溪湿地、宋城千古情。

Visit the ten views of the West Lake, Lingyin Temple, taste some delicious food, Longjing, listen the comic talk, enjoy the spectacle fog of XiaYa and drift tour in Xin'anjiang, taste authentic Yanzhou food, visit the Qiandao Lake, experience the quiet environment of Xixi wetlands and Songcheng eternal love.



第一天


入住夕霞小筑。放下行李之后夜游西湖。

第二天

驱车前往建德，首先先新安江龙舟漂游，下船之后在新安江畔走走看，体验独立寒江。午餐在严州府就餐。下午后前往七里扬帆景区，做船游览富春山居图。吃完地道的 7017 餐厅后，去入住新安居名人酒店，酒店位于新安江畔，酒店上观夜景。

第三天

早出发，前往宋城景区，观看宋城千古情之后返回会议酒店。





Day 1

Accommodation: Xi Xia villas.

Visit the West Lake at night after putting down your luggage.

Day 2

Drive to Jiande, at first take Xin'An river dragon boat drift, then have a walk in the bank of Xin'an River to experience standing beside Hanjiang independently. Have lunch in Yanzhoufu Restaurant. In the afternoon drive to seven miles Sailing Scenic Area, visit dwelling in the Fuchun Mountains by taking the boats. After eating delicious food in native 7017 restaurant, go to Exclusive Celebrities Hotel which is located on the Bank of Xin'an River, and enjoy night scene from the window.

Day 3

Departure early in the morning and go to Song city scenic spot to see the eternal love there, then return to Conference Hotel.

